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Onderwerp vraag: Uitbreiding loopafstanden Dwars door Mechelen 
 

Toelichtende nota 

Hardlopen blijft aan populariteit winnen, zowel in Mechelen als in de bredere regio. 
Als fervent loper stel ik met plezier vast dat tal van Mechelaars zich actief inzetten 

voor hun gezondheid en vaak deelnemen aan georganiseerde loopevenementen. Eén 
van de blikvangers op dat vlak is zonder twijfel Dwars door Mechelen, dat jaarlijks 

duizenden sportievelingen aantrekt. 

Momenteel biedt Dwars door Mechelen vooral kortere afstanden aan (1 km Kidsrun, 5 

km en 10 km). Heel wat lopers geven echter aan dat ze graag langere afstanden 
zouden lopen binnen het kader van dit populaire en sfeervolle stadsevent. Een 

uitbreiding met bijvoorbeeld een halve marathon zou tegemoet kunnen komen aan 

deze vraag en bovendien de sportieve uitstraling van Mechelen versterken. 

Daarom heb ik volgende vragen aan het college: 

1. Staat het stadsbestuur positief tegenover een mogelijke uitbreiding met een 
langere afstand, zoals een halve marathon? 

2. Werd hierover reeds contact opgenomen met de organisator van het 
evenement? 

3. Kan het stadsbestuur het initiatief nemen om samen met de organisator en 
andere relevante partners (sportverenigingen, Sportdienst, politie, vrijwilligers) 

de haalbaarheid van zo’n uitbreiding te onderzoeken? 

Ik dank u alvast voor uw antwoord. 

Johan De Vleeshouwer 

Gemeenteraadslid – Vooruit Mechelen 


